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1) Návrh usnesení pro RM: 

Rada města Kutná Hora 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro rozvoj informačních technologií dne 21.6.2016. 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře: 
1. Nové weby města 

Ladislav Čermák informoval o provedení oprav a úprav dodavatelem podle návrhu z minulé 
schůze. Co se týká transparentních účtů, jejich označení se aktuálně řeší s Českou spořitelnou. 
Část sdíleného kalendáře určená pro pořadatele zatím stále není v provozu, je problém s 
velikostí příloh (max. 4 MB) při komunikaci se spisovou službou, řeší se to. Komise pověřuje 
Ladislava Čermáka zjištěním do příští schůze, jaké procento akcí vyžaduje účast státní správy 
při povolování (kde se město účastní jako samospráva, není problém s požadavky správního 
řádu). Problémy s komunikací přes IPv6, které mj. zpomalovaly přihlašování přes MojeID, 
byly úspěšně vyřešeny. 

2. GPS sledování vozidel 
Radim Fedorovič přečetl komisi zprávu MÚ pro RM o této věci. Byla podána oficiální 
reklamace. Problémy u vozu Superb byly vyřešeny korekcí parametrů nádrže. Zbývá dořešit 
počítání kilometrů. Ladislav Čermák zjistí podrobnější informace o aktuální situaci. 

3. Implementace eIDAS 
Ladislav Čermák a Lukáš Jelínek informovali o změnách, které přináší evropské nařízení 
eIDAS (základní informace byly komisi poskytnuty již dříve e-mailem) účinné od 1. 7. 2016. 
Zatím není schválena změna české legislativy, od července tedy bude situace dočasně zmatečná 
(přednost má eIDAS, ale návazné věci v národní legislativě nejsou řešeny). Certifikační 
autority jsou na změnu připraveny. Podle eIDAS se budou vydávat nové občanské průkazy s 
podporou nejvyššího stupně elektronického podepisování. Návrh zákona počítá s tím, že 
občanům by stačil i elektronický podpis na současné úrovni, orgány veřejné správy povinně 
postupně přejdou na nejvyšší stupeň s HW prostředky. Proto i MÚ čeká vybavování počítačů 
čtečkami karet (prakticky na všech pracovištích – někde asi zajistí stát). 

4. Otevřená města 
Lukáš Jelínek informoval o tom, že byl spolek Otevřená města zapsán do veřejného rejstříku a 
tím právně vznikl a může zahájit činnost svým jménem. 

5. Exkurze na městské policii 
V rámci exkurze na městské policii 18. 5. 2016 se přítomní členové komise seznámili s 
aktuálním stavem digitalizace kamerového systému (část systému je ještě stále analogová a 
digitalizace obrazu probíhá až na služebně MP), možnostmi tohoto systému a plány do 



budoucna. Dále jim strážníci ukázali, jak využívají informační systém pořízený v rámci 
konsolidace ICT; jsou s ním velmi spokojeni, umožňuje omezit na minimum administrativní 
práci, většinu času mohou být strážníci v ulicích města. Členové komise si prohlédli také 
kamerový systém instalovaný v automobilech MP. 

6. Pořízení systému pro elektronizaci zakázek 
Vzhledem k tomu, že RM již schválila pořízení systému pro elektronizaci zakázek, zabývala se 
jím komise jen informativně. V této souvislosti je zejména významné, že Národní elektronický 
nástroj (NEN), který měl k tomuto účelu sloužit a kde stát uvažoval o jeho povinném používání 
obcemi, stále není dokončen a zřejmě se v blízké době používat nebude. Proto má smysl, aby si 
město pořídilo vlastní systém. 

7. Různé 
Lukáš Jelínek informoval o tom, že na základě žádostí o informace, které poslal pražský politik 
Pavel Hájek městům, byl na webu zveřejněn mj. i seznam faktur za roky 2010–15, které od 
dodavatelů obdrželo město Kutná Hora. 
Ladislav Čermák informoval o možnosti získat dotaci na základě 28. výzvy IROP (Specifické 
informační a komunikační systémy a infrastruktura II.). Minimální způsobilé výdaje jsou 1 mil. 
Kč, maximální 30 mil. pro město, resp. 15 mil. pro městskou organizaci. Kofinancování města 
by bylo 10 %, doba udržitelnosti je 5 let. Výzva je vyhlášena jako průběžná, žádosti lze 
podávat do 27. 12. 2017, případně do vyčerpání prostředků (necelých 900 mil. Kč). Oddělení 
informatiky a komise společně vytipují vhodné oblasti pro případné využití dotace. 

 
3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

 
 

4) Reakce rady města: 
Usnesení č. 663/16 – zápis komise pro IT– pro 7, proti 0, zdržel se 0.  IT komise apeluje na řádné 
prostudování projektu vybudování infrastruktury pro výuku (udržitelnost). Ing. Moravčíková sdělila, 
že se vše bude řádně konzultovat. 

 
Zapsal:  L. Jelínek 
Vystavil:  L. Čermák 
Elektronicky ověřil: Čermák, Moravčík, Kerner, Šorčík, Fedorovič 
 


